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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa  

 

Protokół nr XXIV 
 

Posiedzenie w dniu 25 listopada 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2020 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 11:00 tego samego 

dnia. Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Paweł Licznar 

8. Ludmiła Lisowska 

9. Edward Mazur 

10. Edward Mróz 

11. Katarzyna Rożek 

12. Urszula Rzepiela 

13. Zygmunt Trojniak 

14. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyła Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa – Urszula Rzepiela. 

Przewodnicząca na wstępie przywitał radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdziła, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

2. Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2021 rok, przedstawienie pisemnych 

wniosków Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu. 

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela zapytała czy ktoś ma jakieś pytania do projektu 

budżetu? 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał jakie są plany odnośnie budynku byłego basenu przy 

ulicy Parkowej? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że plany są, jednak w związku z obecnymi realiami 

budżetowymi muszą one pozostać w stanie wegetatywnym. Póki co działania skupione są na 

utrzymaniu budynku w dobrym stanie. Burmistrz dodał, że czeka na pojawienie się 

możliwości finansowania tego typu zadań z funduszy zewnętrznych. W starej perspektywie 

nie ma już funduszy na remonty, a budynek ten wymaga termomodernizacji i daleko idących 

adaptacji pod nowe zadania, które miałby pełnić służąc mieszkańcom. Jeśli chodzi o 

konkretne przeznaczenie budynku to w tej kwestii na pewno przeprowadzane będą rozmowy 

konsultacyjne. 

Radny Zygmunt Trojniak wrócił do tematu budowy nowego cmentarza. Na poprzedniej 

komisji uzyskał informację, że do tematu powrót nastąpi w 2023. Zapytał czy to będzie rok , 
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w którym rozpoczną się prace związane z budową i czy gmina ma już pozwolenie na 

rozpoczęcie prac. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak sprostował, że do 2023 roku miejsc wystarczy na starym 

cmentarzu. Rok 2023 jest to realny termin rozpoczęcia rozmów o realizacji zadania. 

Radny Ryszard Czeczel zadał pytanie odnośnie dokumentacji dotyczącej budynku przy ulicy 

Tkackiej. Zapytał czemu inwestycja finansowana jest z dwóch różnych źródeł, a mianowicie  

z funduszu alkoholowego oraz innego źródła? 

Burmistrz odpowiedział, że jedno źródło to tzw. środki alkoholowe, ponieważ w planach jest 

utworzenie tam świetlicy środowiskowej. Drugie źródło to wkład własny do projektu do 

którego gmina chce aplikować o środki zewnętrzne na remont i przystosowanie go do celów 

społecznych.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca Komisji zwróciła się do radnych z zapytaniem czy mają jakieś wnioski do 

projektu budżetu? 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt budżetu. 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie pozytywnej opinii o projekcie budżetu na 2021 rok, przedstawienie pisemnych 

wniosków Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, Urszula Rzepiela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (4) 

Zygmunt Bochenek, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Radny Tomasz Wisła zawnioskował o reasumpcje głosowanie w związku z nieuznaniem 

przez system jego głosu. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt raz jeszcze. 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2021 rok, przedstawienie pisemnych wniosków 

Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady XXXIII Sesji Rady Miejskiej: 
a) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 

2020 rok (druk nr 594) 

Projekt uchwały druk nr 594 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. 
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Zgodnie z otrzymaną informacją o zmianie ustawy budżetowej na rok 2020 (Dz. U. z 2020 r. 

poz. 1919) oraz decyzji Wojewody Opolskiego z dnia 10.11.2020 r. dokonuje się zmiany 

wielkości dochodów związanych z realizacją zadań rządowych. 

W załączniku do uchwały dodaje się w dziale 855 - Rodzina, rozdział 85503 - Karta Dużej 

Rodziny § 0690 - Wpływy z różnych opłat w kwocie 7,00 zł. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 594 został podany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 

2020 rok (druk nr 594).  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Edward 

Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kosiński 

BRAK GŁOSU (3) 

Zygmunt Bochenek, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 595) 

Projekt uchwały druk nr 595 omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska. 

1. Dokonuje się zmniejszenia dochodów w dziale 756 w § 0010 o kwotę 1.000.000,00 zł  

z tytułu niższych wpływów z podatku dochodowego od osób fizycznych. 

2. W związku z przesunięciem na 2021 rok realizacji zadania pn. „Wdrożenie kompleksowej 

Strategii Niskoemisyjnej w Subregionie Południowym” dokonuje się zmniejszenia dochodów 

majątkowych w dziale 600 o kwotę 32.855,00 zł i jednocześnie zmniejszenia wydatków 

majątkowych w dziale 600 rozdziale 60016 o kwotę 1.266.000,00 zł. 

3. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 750 w § 2057 w kwocie 98.627,09zł z tytułu 

otrzymanych środków za zadanie zrealizowane w 2018 r. pn. "Promocja atrakcji 

turystycznych miast partnerskich Krnova i Prudnika". 

4. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 801 w § 0950 w kwocie 3.036,69zł z tytułu 

odszkodowania za zalane pomieszczenia biblioteki i sali komputerowej w szkole  

w Rudziczce. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 801 r rozdziale 

80101 w kwotę 3.036,69 zł na zakup materiałów niezbędnych do naprawy szkody w ZSP  

w Rudziczce. 

5. Dokonuje się zwiększenia dochodów otrzymanych z okazji Dnia Edukacji Narodowej  

w dziale 801 w § 2700 o kwotę 23.805,50 zł i jednocześnie dokonuje się zwiększenia 

wydatków w dziale 801 rozdziale 80195 o kwotę 23.805,50zł na nagrody dla nauczycieli ZSP 

nr 1 w Prudniku oraz ZS w Prudniku. 

6. Dokonuje się zwiększenia dotacji dla publicznych szkół  w dziale 801 rozdziale 80101  

o kwotę 45.000,00 zł oraz w rozdziale 80150 o kwotę 3.000,00 zł. Środki na ten cel 

pozyskano poprzez dokonanie zmniejszenia planu wydatków na wynagrodzenia i składki od 

nich naliczane w dziale 801 rozdziale 80150 o kwotę 29.000,00zł, w dziale 854 rozdziale 

85401 o kwotę 4.000,00zł oraz w dziale 855 rozdziale 85505 o kwotę 15.000,00zł. 

7. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 855 w § 0920 o kwotę 5.000,00zł oraz  

w § 0940 o kwotę 20.000,00 zł z tytułu rozliczeń i zwrotów wraz z odsetkami świadczeń 

wychowawczych, świadczeń rodzinnych i świadczeń z funduszu alimentacyjnego. 

Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków jako zwroty ww. świadczeń do Urzędu 
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Wojewódzkiego w Opolu w dziale 855 rozdziale 85501 o kwotę 11.000,00zł oraz w rozdziale 

85502 o kwotę 14.000,00 zł . 

8. Dokonuje się zmniejszenia wydatków w dziale 757 rozdziale 75702 o kwotę 115.180,37 zł 

przeznaczonych na odsetki od kredytów i pożyczek w związku z niższym oprocentowaniem. 

 9. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 852 rozdziale 85295 o kwotę 13.652,46złzł 

na wynagrodzenia, stanowiące zwrot wcześniej pożyczonych środków na realizację projektu 

pn. "Pomoc w opiece i wychowaniu dziecka poprzez usługi placówek wsparcia dziennego w 

gminie Prudnik". 

10. Dokonuje się zwiększenia wydatków uzupełniając brakujący plan w budżecie na 2020 r.: 

- w dziale 852 rozdziale 85202 o kwotę 348.000,00zł na dopłaty Gminy do pobytu w domach 

pomocy społecznej, 

- w dziale 852 rozdziale 85215 o kwotę 76.700,00zł na dodatki mieszkaniowe, 

- w dziale 852 rozdziale 85510 o kwotę 8.600,00zł na dzieci przebywające w placówkach 

opiekuńczo-wychowawczych. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.    

Projekt uchwały druk nr 594 został podany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 rok (druk nr 595).  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Ludmiła Lisowska 

 

c) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020 - 2023 (druk nr 596) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Jadwiga Zielińska.  

Zmiany w dochodach i wydatkach budżetu 2020 r. 

Zgodnie z przepisem art. 229 ustawy wartości przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej 

i budżecie jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie 

wyniku budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki 

samorządu terytorialnego.  

W celu dostosowania wielkości ujętych w WPF z wielkościami ujętymi w budżecie Gminy 

Prudnik na 2020 r. dokonano zmian w załączniku nr 1 do uchwały nr XIX/318/2019 Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020 - 2023 w związku z podjętymi do dnia 23.11.2020 r. 

zarządzeniami Burmistrza Prudnika, a także z przedłożoną na bieżącą sesję RM 

uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2020 r.  

Powyższe zmiany nie miały wpływu na wynik budżetu i nie miały wpływu na kwotę długu. 

Wartości przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej i budżecie Gminy Prudnik na 2020 r. 

są zgodne. 

Załącznik nr 2 do uchwały  

1. Wprowadza się w pkt 1.1.1.7 nowe przedsięwzięcie bieżące pn. „Pomoc w opiece  

i wychowaniu dziecka poprzez usługi placówek wsparcia dziennego w gminie Prudnik”. 
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Projekt realizowany będzie przez Ośrodek Pomocy Społecznej i w całości finansowany ze 

środków RPO WO 2014-2020. 

2. Dokonuje się zmian w pkt 1.1.2.5 przedsięwzięcia majątkowego pn.: 

„Wdrożenie kompleksowej Strategii Niskoemisyjnej w Subregionie Południowym” -  

w związku z przesunięciem realizacji zadania na lata 2021-2022 zmniejsza się nakłady 

finansowe w 2020 r. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.    

Projekt uchwały druk nr 595 został podany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2020 - 2023 (druk nr 596).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością gruntową (druk nr 

597) 
Projekt uchwały druk nr 597 omówiła Zastępca Naczelnika wydziału Anna Tomczyk.  

Niniejszy projekt uchwały dotyczy obciążenia służebnością przejazdu i przechodu 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Skarbu Państwa w użytkowaniu wieczystym 

Gminy Prudnik, oznaczonej na mapie nr 12 - obręb Prudnik - numerem pomiarowym 

1980/141, położonej przy ul. Nyskiej w Prudniku na rzecz każdoczesnego właściciela lub 

użytkownika wieczystego nieruchomości zabudowanej, położonej przy ul. Nyskiej 15  

w Prudniku, oznaczonej na mapie nr 12 - obręb Prudnik - numerem pomiarowym 1981/140. 

Pas służebności na działce nr 1980/141 o pow. 0,0255 ha został przedstawiony na załączniku 

graficznym do niniejszej uchwały. Dojazd do ulicy Nyskiej prowadzi przez działkę nr 

2003/140, na której już wcześniej ustanowiono służebność przejazdu i przechodu na rzecz 

każdoczesnego właściciela lub użytkownika wieczystego działek nr 1980/141 i 1981/140 

mapa 12, obręb Prudnik. 

Rada Miejska w Prudniku, na sesji w dniu 27 sierpnia 2020 r. uchwałą nr XXX/485/2020 

wyraziła zgodę na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego nieruchomości zabudowanej, 

oznaczonej na mapie nr 12 - obręb Prudnik - numerem pomiarowym 1981/140 o powierzchni 

0,1269 ha. 

W związku z powyższym  istnieje potrzeba ustanowienia służebności przejazdu i przechodu 

dla zapewnienia przyszłemu właścicielowi lub użytkownikowi wieczystemu tej 

nieruchomości dostępu do drogi publicznej ul. Nyskiej przez działkę nr 1980/140.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. Wobec powyższego projekt uchwały 

druk nr 597 został podany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 597).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu użytkowego (druk nr 598) 

Projekt uchwały druk nr 598 omówiła Zastępca Naczelnika wydziału Anna Tomczyk.  

Projekt uchwały dotyczy zbycia w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, lokalu 

użytkowego nr 1u położonego na parterze budynku przy ul. Kościuszki nr 6 w Prudniku. 

Lokal składa się z dwóch pomieszczeń użytkowych (według inwentaryzacji: sali sprzedaży  

i sali wypieku), dwóch magazynów, korytarza i sanitariatu o łącznej powierzchni użytkowej 

87,03 m
2
. Wraz z lokalem użytkowym zostanie sprzedany udział 283/1000 części 

w nieruchomości wspólnej -  w tym w gruncie oznaczonym w ewidencji gruntów i budynków 

numerem pomiarowym 287 o powierzchni 0,0240 ha - mapa nr 10 – obręb Prudnik. Teren 

położony przy ul. Kościuszki 6 w Prudniku oznaczony jako działka nr 287 jest ujęty 

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego symbolem „A80MW,A,U”.„MW – 

tereny zabudowy mieszkalnej wielorodzinnej oraz obiektów i urządzeń funkcji 

uzupełniających (…); 

A – tereny obiektów i urządzeń administracji i usług administracyjnych i biurowych (…); 

U – tereny obiektów i urządzeń usługowych o wielokierunkowej możliwości inwestycyjnej 

(w tym usługi inne) (…)”. 

W budynku przy ul. Kościuszki nr 6 w Prudniku znajdują się 4 lokale, w tym 3 lokale 

mieszkalne oraz 1 lokal użytkowy, stanowiące (w 100%) własność Gminy Prudnik. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 598 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu użytkowego (druk nr 598).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Prudnik 

(druk nr 599) 
Projekt uchwały druk nr 599 omówił Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak. 

Zgodnie z art. 17 ust. 1 pkt 15 ustawy z dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej do zadań 

własnych o charakterze obowiązkowym gminy należy sprawienie pogrzebu, w tym osobom 

bezdomnym. 

Zgodnie z art. 44   ustawy z dnia 12 marca 2004  r.  o pomocy społecznej  sprawienie 

pogrzebu odbywa się w sposób ustalony przez gminę, zgodnie z wyznaniem zmarłego. 

Wprowadzenie  uchwały dokonywane jest z uwagi na brak takiego uregulowania w gminie 

Prudnik. 

Wobec powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. Wobec powyższego projekt uchwały 

druk nr 599 został podany pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Gminę Prudnik 

(druk nr 599).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

 

g) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji 

kultury (druk nr 600) 

Projekt uchwały druk nr 600 omówił Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak. 

Oznajmił, że projekt uchwały przedkładany jest w związku ze zmianą adresu Domu Kultury 

w Łące Prudnickiej. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 600 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie połączenia samorządowych instytucji 

kultury (druk nr 600).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

 

h) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej ze środków budżetu Gminy Prudnik na dofinansowanie kosztów związanych z 

ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na terenie gminy Prudnik 

(druk nr 601) 
Projekt uchwały druk nr 601 omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak 

Oznajmił, że projekt uchwały zawiera zmianę dotyczącą terminu rozliczenia wniosków 

zakwalifikowanych do dofinansowania na przyłącz do miejskiej sieci ciepłowniczej 

budynków mieszkalnych jednorodzinnych i wielorodzinnych, tj. zapis § 5 ust 2 określający 

termin rozliczenia w/w wniosków na rok następny po wykonaniu inwestycji zostaje usunięty., 

pozostaje zapis, iż wnioski niezrealizowane w danym roku wygasają z dniem 31 grudnia i nie 

będą stanowić podstawy udzielenia dotacji na rok następny. 

Powyższa zmiana wynika z faktu przystąpienia Gminy Prudnik do projektu realizowanego  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-

2020, Osi priorytetowej V Ochrona środowiska , dziedzictwa kulturowego i naturalnego, 

działanie 5.5 Ochrona powietrza realizowana przez rząd Marszałkowski Województwa 

Opolskiego  

i konieczności odpowiedniego rozliczenia budżetu na rok 2020 na zadanie pn.: „Dotacje na 

dofinansowanie kosztów związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji 

zanieczyszczeń na terenie gminy Prudnik”. 

W zależności od terminu uruchomienia programu przez Urząd marszałkowski występują 

następujące możliwości uruchomienia programu: 
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- na początku roku – środki na ten cel będą stanowiły środki własne gminy, 

- po I półroczu (III, IV kwartał) -  w przypadku przesunięcia terminu realizacji programu 

marszałkowskiego alternatywnie może być uruchomiony program udzielania dotacji celowej 

ze środków budżetu Gminy -  tak jak dotychczas.     

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 601 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 

celowej ze środków budżetu Gminy Prudnik na dofinansowanie kosztów związanych z 

ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na terenie gminy Prudnik 

(druk nr 601).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

 

i) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łąka Prudnicka 

na lata 2021-2026 (druk nr 602) 

Projekt uchwały druk nr 602 omówił Burmistrz. 

W związku z ogłoszonym przez Zarząd Województwa Opolskiego naborem projektów na 

operację typu „budowa lub modernizacja dróg lokalnych” objętego Programem Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020, Gmina Prudnik uwzględniając zapisy w/w konkursu planuje 

złożenie projektu dotyczącego budowy ul. Nowej w Łące Prudnickiej, komunikującej 

wielofunkcyjne centrum (przedszkole, wiejski dom kultury, OSP) z drogą powiatową. 

Jednym z załączników wniosku o dofinansowanie jest kopia dokumentu strategicznego, 

dotyczącego obszaru, na którym jest planowana realizacja operacji, określającego strategię 

rozwoju oraz obszary lub cele lokalnej polityki rozwoju. W/w wymagania spełnia dokument 

pn. „Plan Odnowy Miejscowości Łąka Prudnicka na lata 2021-2026”, stanowiący załącznik 

do niniejszej uchwały, a który został zatwierdzony Uchwałą Zebrania Wiejskiego.    

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy Plan był konsultowany z mieszkańcami Łąki 

Prudnickiej?  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że jest to stary plan, który uległ modyfikacjom. Nie 

wymaga on konsultacji z mieszkańcami, natomiast jego uchwalenie wymagane jest do 

złożenia wniosku o dofinansowanie jednego z zadań, które zostały tam ujęte.     

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 602 został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Łąka Prudnicka na 

lata 2021-2026 (druk nr 602) .  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Zygmunt Bochenek 

 

4. Sprawy bieżące komisji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad – posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Urszula Rzepiela 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


